
Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő

i i hvatai a

Évke t, 20u MÁJ le.

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a vidékfejlesztési miniszterhez, mint a tárgyba n
illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Készült már kimutatás arról, hogy a 2011-ben bevezetett központilag egysége s
vadászati szerződések milyen gazdasági eredményt hoztak? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Több panasz érkezett be hozzám vadászoktól és földtulajdonosoktól is arra vonatkozóan ,
hogy az új egységes vadászati szerződések komoly visszalépést jelentettek hozam
tekintetében, miközben a vadállomány szakmaiatlan kezelése is súlyos gondokat okoz . Ennek
tükrében szeretném megtudni, hogy a korábbi évekhez képest a számok mit mutatnak é s
mennyire vált be az új, egységesített rendszer .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . május 18 .

Tisztelettel :
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